



Q and A#1

Date: August 8, 2023

Project: Street Lights installation – Sherbrooke Research and development center (RDC Sherbrooke)

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question 1:

Does this project request have plans and specifications?

Answer 1:

No, only the one already included in the tender package on Canada Buy.

Question 2:

Is it possible to schedule a new site visit since the first one was planned before the construction holidays??

Answer 2:

Yes, a new site visit will take place on **August 15 at 10:30 AM local time** at the Sherbrooke Research and Development Centre located at 2000 College Street, Sherbrooke, QC J1M 0C8. Participants to the visit will be requested to sign an attendance form. Participants shall present themselves ten minutes before the visit scheduled start time.

Question 3:

Does the electrical contractor act as the main contractor and must therefore take care of the excavation subcontractors?

Answer 3:

Yes, the electrical contractor must take care of everything.

All other terms and conditions remain the same



Q et R #1

Date: le 8 août 2023

Projet: Installation de lampadaires – Centre de recherches et développement de Sherbrooke (CRD Sherbrooke)

The English version can be found on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question 1 :

Est-ce que cette demande de projet possède des plans et devis?

Réponse 1 :

Non, seul plan fourni sont ceux de l'appel d'offres

Question 2 :

Est-ce qu'il est possible de céduer une nouvelle visite étant donné que la première visite a été planifié juste avant les vacances de la construction?

Réponse 2 :

Oui, le 15 août à 10 :30 heure locale, au centre de recherche et de développement de Sherbrooke l'adresse suivante : 2000 rue Collège, Sherbrooke, QC J1M 0C8. Les participants à la visite devront signer le formulaire de présence. Les participants doivent se présenter au moins dix minutes avant le début de la séance.

Question 3 :

Est-ce que l'entrepreneur électricien agit comme entrepreneur principal et doit donc s'occuper des sous-traitant en excavation?

Réponse 3 :

Oui, celui-ci s'occupe de tout

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.